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Voorgezeten door voorzitter Erik

Deelnemers
David Haelterman: schepen van Lokale Economie

Hanne: participatieambtenaar

Leen Cumps: deskundige Lokale Economie, Toerisme en Ontwikkelingssamenwerking

Erik Van Driessche: voorzitter

Mariska Vandervoort: penningmeester

Rita Verloy: secretaris

Patrick De Smedt

Chantal Janssen

Kristof Van Roey

Steffi Suply

Verontschuldigd

Hedwig Jenaer

Ingrid Debroey

Agenda

Voorstelling Hanne participatieambtenaar

1. Hanne stelt zich kort even voor. Ze is sinds oktober ‘21 actief bij de gemeente als
participatieambtenaar. Hierna volgt een korte tour de table waar alle aanwezigen zich heel
kort voorstellen.

2. Hanne geeft toelichting bij het participatiereglement en het participatiebeleid. Het
reglement was ons op voorhand toegezonden. De presentatie volgt in bijlage.

3. Na de voorstelling volgen enkele opmerkingen. Deze zullen opgenomen worden in een
advies.
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4. Een mooi bloemenperk aanleggen met enkel inheemse, bij-vriendelijke en niet-invasieve
planten is erg moeilijk tot niet haalbaar. Om die reden stelt Mariska voor “inheemse” te
vervangen door “niet-invasieve”. Een suggestie kwam er van Patrick ivm het onderhoud van
de voetwegen. Kunnen misschien, zoals de banken en kleine bloementuintjes, door een
“peter en meter” uit de buurt onderhouden worden. Vervolgens vraagt Kristof of de
braderie ook onder buurtinitiatief valt. Dit is niet zo. Braderie kan aanspraak maken op een
andere subsidie. Buurtinitiatieven dienen uitsluitend om de samenhang in de buurt te
versterken zonder commercieel belang. Er werden nog enkele tegenstrijdigheden ontdekt
in het reglement. Deze zullen in een advies gegoten worden.

Voorstelling nieuwe deskundige Ondernemen

1. Leen Cumps stelt zich voor. Ze is geboren en getogen in Kortenberg. Is betrokken bij
verschillende verenigingen en werkt reeds verscheidene jaren bij onze gemeente. Ze kent
dus het reilen en zeilen.

2. Leen is momenteel bezig met de reglementen. Deze worden ons eerstdaags bezorgt.

(Fiets) Braderie

1. Rita vraagt of de braderie, onder de vorm die we altijd gekend hebben, nog kan doorgaan.
Dat is mogelijk maar er wordt ook gekeken naar andere mogelijkheden zoals een andere
locatie of gesplitst in onze deelgemeenten. Voor en nadelen worden besproken.

2. Unaniem wordt beslist om eerst een bevraging te doen onder de ondernemers en
misschien ook de inwoners. Naar welke vorm de voorkeur gaat?  Er zal de keuze tussen 3
verschillende vormen aangeboden worden. Leen zou deze bevraging toevoegen aan de
mailing ivm de gemeentelijke app. Patrick gaat document aanmaken. Na onze goedkeuring
zal het verzonden worden.

Evaluatie Kortenbergse Cadeaubon

1. Tijd voor een evaluatie aangezien het contract nu afloopt. Uit de cijfers van de afgelopen
drie jaren is duidelijk dat dit geen haalbare optie is. De verkoop is te laag en de vaste
kosten, zoals de hostingkosten, zijn veel te hoog.

2. Er wordt gekeken of er een mogelijkheid is om de cadeaubon te integreren in de
gemeentelijke app. Leen gaat zich informeren.

Advies nieuwe reglementen

1. De reglementen zijn op dit moment nog niet klaar. Leen overloopt ze. (Ondertussen
werden ze naar onze leden verzonden).

2. Belasting op bedrijven blijft onveranderd.
3. Vaste en mobiele reclameborden worden goedkoper.
4. Standplaatsen ambulante handel blijft grotendeels onveranderd.
5. Voor de kermissen valt het standgeld weg.
6. Opstartbelasting op o.a nachtwinkels, gokkantoren, sexshops… blijft behouden. De

jaarlijkse belasting voor de bestaande zaken vervalt.

Brainstormkerstacties
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1. Van 15/12 tem 15/01 kan er bij de gemeente ingetekend worden voor een affiche

campagne. Deze gaat uit van de provincie. De deelnemende handelaars geven hun

klanten tips en kunnen na een zoektocht leiden naar een prijs.

2. Tijdens de Warme Kerstmarkt, die zal doorgaan op 17/12, zullen ook handelaars

toegelaten worden. Ze krijgen 14 tenten ter beschikking. De voorkeur gaat uit naar

handelaars die niet op de steenweg gelegen zijn. Tijdens deze kerstmarkt zal ook de

lichtjesstoet weer rondrijden en zal een “late opening” toegestaan zijn voor de

handelaars.

3. Er wordt een voorstel gedaan, door Chantal, om gezamenlijk kerstverlichting aan te

kopen. Doel is om eenvormigheid te creëren tussen de deelgemeenten en de steenweg.

Dit voorstel wordt verder bekeken.

4. Het voorstel om de starters, minder dan drie jaar, gratis te laten deelnemen een de

Warme Kerstmarkt. Het staangeld van resp. 100 en 125 euro, al naargelang de grootte

van de tent, zal door de RLE gefinancierd worden. Wordt unaniem goedgekeurd.

Varia

1. Patrick brengt het probleem van de fietsendiefstallen onder de aandacht. Dit is een grote
plaag. Wat kan hiertegen ondernomen worden aangezien men het fietsgebruik stimuleert?

2. Hanne geeft nog mee dat we twee afgevaardigden mogen laten deelnemen aan het
Klimaatcafé dat doorgaat op 26/10/‘21.

Opmerkingen
1. Het was wederom een hele constructieve vergadering waarvoor dank!

Agenda voor volgende vergadering
Op 24/11/‘21 zal een volgende vergadering gepland worden ivm het eindejaar.

Verslag opgemaakt door Rita Verloy.


